
Memo
Neerijnen

Aan : Raad

Van : College

Datum : 2 mei 2017

Onderwerp : Raadsvraag  maaien bermen

Vergadering : Oordeelvormende vergadering van 20 april 2017

In de oordeelvormende vergadering van 20 april 2017 door mevr. Van Kuilenburg (GBN) 
onderstaande vraag gesteld. Toegezegd is dat deze vraag schriftelijk wordt beantwoord, 
hetgeen hierbij gebeurt.

Vraag:
Mevr. Van Kuilenburg (GBN) heeft kritiek geuit op het maaien in de gemeente, zij gaf aan dat ze
het maaien schandalig vindt. Zeker in relatie met de steeds hoger wordende kosten. 
Na de vergadering heeft zij aan de gemeentesecretaris nog aangevuld met een paar 
voorbeelden, genoemd is:

A) De bermen (Waardenburg) zijn slechts voor een gedeelte zijn gemaaid waardoor het 
lijkt alsof men er maar even snel met de grasmaaier langs heeft gereden. Dit is geen

 gezicht.

B) In Hellouw is gemaaid waarbij op diverse plaatsen plukken gemaaid gras onder de 
maaimachine uitvalt op opritten van inwoners terecht komt, terwijl dat niet wordt 
opgeruimd  door Avri/aannemer. 

Beantwoording:
A) De situatie in Waardenburg betreft waarschijnlijk een gazonvlak omdat de bermen pas 

in de 2de helft van mei gemaaid zullen worden. 
Waarom wordt niet tot de insteek van de watergang gemaaid?
Avri had de aannemer al aangegeven dat hij (bij de gazons) dichter langs de watergang
moet maaien. Er zijn echter ook omstandigheden waardoor er niet overal tot de insteek 
van de watergang gemaaid kan worden.

B) Er blijft maaisel op opritten liggen.
Avri erkent dat het achterblijven van maaisel op verharding geen fraai gezicht is, dit valt
onder natte omstandigheden echter niet te voorkomen. Wel dient dit conform de 
betreffende beeldmeetlat (op niveau B) beperkt te blijven tot enkele meters verharding 
per 100 m1 gazon. Avri heeft de aannemer gemaand het achterblijven van maaisel op 
met name opritten zoveel mogelijk te voorkomen danwel op te ruimen. 

Op beide zaken (A en B) wordt de komende periode extra toezicht gehouden.
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